

OMAN UNITED INSURANCE CO. S.A.O.G.



الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش.م.ع.ج

20 March 2024

٢٠ مارس ٢٠٢٤ م

After Compliments,

بعد التحية ،،

**Subject: List of Board of Directors Nominees**

**الموضوع: قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة**

A list of candidates for membership in the Board of Directors of Oman United Insurance Company (S.A.O.G) for the upcoming term of the Board, along with a summary of their backgrounds. The election of Board members will take place during the AGM scheduled for Monday, March 25, 2024, at 3:00 pm.

قائمة المترشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة العمانية المتحدة للتأمين (ش.م.ع.ج) للفترة القادمة للمجلس مع نبذة مختصرة عن كل منهم. حيث سيتم إنتخاب أعضاء المجلس في إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقده يوم الاثنين الموافق ٢٥ مارس ٢٠٢٤ م في تمام الساعة الثالثة مساءً.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،



الموسى بن يحيى العامري

موسى بن يحيى العامري  
أمين سر الشركة  
مسؤول علاقات المستثمرين

Name	Sayyid Salim Nassir Khalfan Al Busaidi	السيد/ سالم بن ناصر بن خلفان البوسعيدي	الإسم:
Education	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Certificate holder in Civil Aviation from British Government Technical Assistance– 1971</li> <li>- Certificate holder in Civil Aviation Safety, Lebanon – 1972</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- شهادة في الدعم الفني في الطيران المدني من الحكومة البريطانية – ١٩٧١</li> <li>- حاصل على شهادة سلامة الطيران المدني من دولة لبنان - ١٩٧٢</li> </ul>	المؤهل الدراسي:
Experience	<ul style="list-style-type: none"> <li>- The main prompter and the major shareholder of Oman United Insurance Company SAOG. He holds 33,453,366 shares constitute 34.5% of the overall shares.</li> <li>- Honorary Ambassador to State of Louisiana, U.S.A – 1977.</li> <li>- He was a holder of Light Aircraft Pilot License.</li> <li>- He is a retired Former Minister and previously occupied many positions such as:- Director General of Civil Aviation, Under Secretary of the Ministry of Communications and 12 years as a Minister of Communications. President of State Consultative Council for 4 years. State Advisor for 5 years. Chairman of Gulf Air, Chairman of Oman Arab Bank (S.A.O.C.), Board Director in Oman Investment &amp; Finance Co. (SAOG), Board Director in Gulf Hotels Company Limited (SAOG). Chairman of Saad Establishment for General Trading, and Chairman of Oman Trading for Oil Products L.L.C.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- المؤسس والمساهم الرئيسي في الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش م ع حيث يمتلك ٣٣،٤٥٣،٣٦٦ سهم تشكل ٣٤,٥٪ من إجمالي الأسهم.</li> <li>- سفير فخري في ولاية لويزيانا، الولايات المتحدة الأمريكية - ١٩٧٧.</li> <li>- حائز على رخصة طيار للطائرات الخفيفة.</li> <li>- وزير سابق متقاعد وشغل سابقا العديد من المناصب مثل: - مدير عام الطيران المدني ، وكيل وزارة الاتصالات ، و ١٢ عاما وزيرا للاتصالات. رئيس مجلس شورى الدولة لمدة ٤ سنوات. مستشار الدولة لمدة ٥ سنوات. رئيس مجلس إدارة طيران الخليج ، رئيس مجلس إدارة بنك عمان العربي (ش.م.ع) وعضو مجلس الإدارة في شركة عمان للاستثمار والتمويل (ش.م.ع) ، وعضو مجلس الإدارة في شركة فنادق الخليج المحدودة (ش.م.ع). رئيس مجلس إدارة مؤسسة صاد للتجارة العامة، ورئيس مجلس إدارة شركة عمان للتجارة للمنتجات النفطية ش م م.</li> </ul>	الخبرة:
Nationality	- Omani	- عُماني	الجنسية
Directorship Status	- Non-independent	- غير مستقل	صفة العضوية

<b>Name</b>	<b>Mr. Saud Ahmed Al Nahari</b>
<b>Education</b>	He is postgraduate Diploma in Port and Shipping Management from UWIST UK.
<b>Experience</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- He worked at the Central Bank of Oman, Salalah Branch until 1980</li> <li>- Currently he is a Board member in Oman Chamber of Commerce &amp; Industry.</li> <li>- Board Member in Muscat University.</li> <li>- The former CEO of the Port Services Corporation and.</li> <li>- He was the deputy Chairman in Omantel SAOG</li> <li>- He was Board member in various companies locally and abroad namely Al Hassan Engineering Company and Deputy Chairman of Oman Investment &amp; Finance Company. He was also a Board Member of Ubar GCC fund, Arab Sea Federation and International Association of Ports &amp; Harbors.</li> </ul>

**Nationality** - Omani  
**Directorship Status** - independent

<b>الإسم:</b>	<b>الفاضل/ سعود بن أحمد النهاري</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	حاصل على دبلوم دراسات عليا في إدارة الموانئ والشحن من UWIST UK
<b>الخبرة:</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- عمل في البنك المركزي العماني فرع صلالة حتى عام ١٩٨٠ .</li> <li>- حالياً عضو في مجلس إدارة غرفة تجارة وصناعة عُمان.</li> <li>- عضو مجلس إدارة جامعة مسقط .</li> <li>- الرئيس التنفيذي السابق لمؤسسة خدمات الموانئ.</li> <li>- نائب رئيس مجلس الإدارة السابق في الشركة العُمانية للاتصالات ش.م.ع.ع (عمانتل).</li> <li>- كان عضواً في مجلس إدارة العديد من الشركات محلياً وخارجياً مثل شركة الحسن الهندسية ونائب رئيس مجلس إدارة شركة عمان للاستثمار والتمويل كما كان عضواً في مجلس إدارة صندوق أوبار الخليجي ، وكان عضواً في مجلس إدارة الموانئ العربية والرابطة الدولية للموانئ والمرافئ.</li> </ul>

**الجنسية** - عُماني  
**صفة العضوية** - مستقل

<b>Name</b>	<b>Mr. Nassir Khamis Al Hashar</b>
<b>Education</b>	Secondary School Certificate
<b>Experience</b>	He worked for 6 years in the field of police in UAE. Thereafter he worked in the financial and administrative affairs in public sector and in the private sector in the Sultanate of Oman. Currently he is the Chairman of Al-Hajri Company LLC.

**Nationality** Omani  
**Directorship Status** Independent

<b>الإسم:</b>	<b>الفاضل/ ناصر بن خميس الحشار</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	ثاني ثانوي - علمي
<b>الخبرة:</b>	عمل لمدة ٦ سنوات في مجال الشرطة بدولة الإمارات العربية المتحدة بعدها عمل في مجال القطاع العام بسلطنة عمان بالشؤون المالية والإدارية ثم في مجال القطاع الخاص ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة الهاجري ش م م.

**الجنسية** عُماني  
**صفة العضوية** مستقل

<b>Name</b>	<b>Sayyid Khalid Mahfoudh Al Busaidi</b>
<b>Education</b>	master's degree in Engineering –Water Resources and Hydrology
<b>Experience</b>	Currently he is the Administrative Advisor to the Minister of Housing and Urban Planning. He was the Head of the office the Minister of Housing. He served as a manager in the Ministry of Regional Municipalities and Water Resources and

**Nationality** Omani  
**Directorship Status** Independent

<b>الإسم:</b>	<b>السيد / خالد بن محفوظ البوسعيدي</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	ماجستير في الهندسة – موارد مياه وهيدرولوجيا
<b>الخبرة:</b>	يشغل حالياً منصب المستشار الإداري لوزير الإسكان والتخطيط العمراني. كان رئيس مكتب وزير الإسكان ، كما كان مدير بوزارة البلديات الإقليمية وموارد المياه

**الجنسية** عُماني  
**صفة العضوية** مستقل

<b>Name</b>	<b>Sayyid Salim Ahmed Al Busaidi</b>
<b>Education</b>	a Bachelor of Civil Engineering from Sultan Qaboos University
<b>Experience</b>	26 years of experience in the management of major road projects in Muscat. Now he is in the position of Director General of A'Seeb Municipality.
<b>Nationality</b>	<b>Omani</b>
<b>Directorship Status</b>	<b>Independent</b>

<b>الإسم:</b>	<b>السيد / سالم بن احمد البوسعيدي</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	بكالوريوس هندسة مدنية من جامعة السلطان قابوس
<b>الخبرة:</b>	٢٦ عام خبرة في إدارة المشاريع الكبيرة للطرق مسقط. ويشغل حاليا منصب مدير عام بلدية السيب
<b>الجنسية</b>	<b>عماني</b>
<b>صفة العضوية</b>	<b>مستقل</b>

<b>Name</b>	<b>Mr. Mohammed Noor Al Zadjali</b>
<b>Education</b>	Caledonian Collage -De Montfort University - 1998-2001 Computer Engineering
<b>Experience</b>	- Board of director/ Audit committee The Financial Corporation Co. SAOG FINCORP 2006-2008 - Partner & Manager in Al Majd Global Developments- 2012- till now. - Partner & Manager at Aple Logistics - 2008- till now. - Board Chairman of Mohammed Noor United Company LLC - 2006- till now. - Managing director Rasmia Enterprises- 2001-2005.
<b>Nationality</b>	<b>Omani</b>
<b>Directorship Status</b>	<b>Independent</b>

<b>الإسم:</b>	<b>الفاضل/ محمد بن نور الزدجالي</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	خريج كلية كالدونيان - جامعة دي مونتفورت ١٩٩٨-٢٠٠١ هندسة الحاسوب
<b>الخبرة:</b>	- عضو مجلس الإدارة وعضو لجنة التدقيق شركة فينكوب - ٢٠٠٦-٢٠٠٨ - مدير شريك منذ ٢٠١٢ حتى الآن في شركة المجد العالمية للتطوير. - شريك إداري شركة أبل اللوجستية منذ ٢٠٠٨ - حتى الآن - رئيس مجلس الإدارة شركة محمد نور المتحدة ش.م.م - العضو المنتدب شركة راسميا ٢٠١١-٢٠٠٥
<b>الجنسية</b>	<b>عماني</b>
<b>صفة العضوية</b>	<b>مستقل</b>

<b>Name</b>	<b>Mr. Mustafa Ahmed Salman</b>
<b>Education</b>	Advance Diploma in Accounts.
<b>Experience</b>	- The Honorary Consul of the Australian Government to the Sultanate of Oman - CEO & Chairman of United Securities LLC. - Chairman of Banking Finance and Insurance committee in Oman chamber of Commerce and Industry - Board Member of Oman chamber of Commerce and Industry - Chairman of Oman REIT Fund - Chairman of United GCC fund - Director & Audit committee member of O.U.I.C - Board Member AlSharqiyah Desalination Co. SAOC - Owner of Construction Company - MASTE - Director of Salman stores

<b>الإسم:</b>	<b>الفاضل/ مصطفى أحمد سلمان</b>
<b>المؤهل الدراسي:</b>	دبلوم متقدم في المحاسبة
<b>الخبرة:</b>	- القنصل الفخري لحكومة استراليا لدى سلطنة عمان. - الرئيس التنفيذي ورئيس مجلس إدارة الشركة المتحدة للأوراق المالية ش م م . - رئيس لجنة القطاع المصرفي والتأمين بغرفة تجارة وصناعة عمان - عضو مجلس ادارة غرفة تجارة وصناعة عمان - رئيس مجلس إدارة صندوق عمان العقاري - رئيس مجلس إدارة صندوق المتحدة لاسواق الخليج . - عضو مجلس إدارة ولجنة التدقيق الشركة العمانية المتحدة للتأمين - عضو مجلس ادارة - الشركة الشرقية لتحلية المياه - مالك شركة مقاولات - مصطفى أحمد سلمان للتجارة

- Member of Oman French Business Council

- عضو مجلس إدارة - مخزن سلمان  
- عضو في مجلس الاعمال العماني الفرنسي

**Nationality** Omani  
**Directorship Status** Independent

**الجنسية**  
**صفة**  
**العضوية**  
عماني  
مستقل

**Name** Mr. Rahul Kar

**Education** Bachelor of Commerce from Calcutta University.

**Experience**

- A Chartered Accountant with over three decades of relevant experience and is currently working as the Financial Advisor to the Chairman of Suhail Bahwan Group Holding LLC in Muscat, Oman.
- Director and Member of Audit committee and investment Committee, Board of Aljazeera Steel Products of Remuneration committee Company SAOG.
- Director and Member of the Executive & Nomination and Remuneration Committee of Oman United Insurance Co SAOG.

**الإسم:** الفاضل/ راهول كار

بكالوريوس التجارة من جامعة كلكتا

**المؤهلات الدراسية:**  
**الخبرة:**

- محاسب قانوني يتمتع بخبرة تزيد عن ثلاثة عقود في مجال العلاقات ويعمل حالياً كمستشار مالي لرئيس مجلس إدارة مجموعة سهيل بهوان القابضة ش.م.م في مسقط ، سلطنة عُمان.
- عضو مجلس إدارة وعضو لجنة المراجعة ولجنة الاستثمار، في شركة الجزيره للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع
- عضو مجلس إدارة وعضو اللجنة التنفيذية والترشيحات والمكافآت في الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش.م.ع.ع

**Nationality** Indian  
**Directorship Status** Independent

**الجنسية**  
**صفة**  
**العضوية**  
هندي  
مستقل

**Name** Hamed Amur Al-Hatmi

**Education**

- Master of Business Administration (MBA) Strathclyde University, College of Banking and Financial Studies May 2015
- Bachelor of Science, College of Commerce & Economics, Major: Finance, Sultan Qaboos University, May 2005

**Experience**

- About 14 years of Financial Service industry experience and equity markets
- Associate: Oman Investment Authority/ January 2021- present.

**الإسم:** حمد بن عامر الحاتمي

**المؤهلات الدراسية:**

- ماجستير في إدارة الأعمال (MBA). جامعة ستراتكلويد ، كلية الدراسات المصرفية والمالية مايو ٢٠١٥م.
- بكالوريوس العلوم ، كلية التجارة والاقتصاد التخصص: المالية جامعة السلطان قابوس مايو ٢٠٠٥

**الخبرة:**

- حوالي ١٤ عامًا من الخبرة في مجال الخدمات المالية. وأسواق الأسهم.
- مسئول: في جهاز الاستثمار العماني الفترة من يناير ٢٠٢١ - حتى الآن

- Senior Investments Analyst: Oman Investment Authority /March 2019 – December 2020
- Senior Investments Analyst: Public Authority for Social Insurance (PASI) November 2013 – February 2019
- Head of Brokerage: Al Madina Financial & Investment Services | June 2005 – April 2012.

- محلل استثمارات أول: جهاز الاستثمار العماني الفترة من مارس ٢٠١٩ - ديسمبر ٢٠٢٠م.
- محلل استثمارات أول: الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية (PASI) الفترة من نوفمبر ٢٠١٣ - فبراير ٢٠١٩م.
- رئيس قسم الوساطة: المدينة للخدمات المالية والاستثمارية الفترة من يونيو ٢٠٠٥ - أبريل ٢٠١٢م.

**Nationality** - Omani  
**Directorship Status** - Independent

عُماني  
مستقل  
الجنسية  
صفة  
العضوية

**Name:** Dr. Mhaher Ahmed Al Bahrani

الدكتور/ ماهر بن أحمد البحراني

الإسم:

- Education**
- PHD degree with honours in Management and Development, Mohammed I University, Morocco
  - Master's degree in Management, University of Nizwa, Sultanate of Oman.
  - Higher diploma in planning
- Experience**
- More than 28 years of experience in human resources, administrative and financial affairs.
  - Preparing annual and five-year strategic and operational plans and following up on their implementation.
  - Preparing administrative and financial reports and studies for related businesses.
  - Experience in recruitment systems and procedures and employment laws and regulations.
  - Preparing planning, financial and administrative studies, projects and financial analysis.
  - Experience in preparing feasibility studies

- المؤهل الدراسي:
- دكتوراة في الادارة والتنمية بتقدير امتياز مع مرتبة الشرف ، جامعة محمد الأول ، المغرب
  - ماجستير في الادارة بتقدير امتياز مع مرتبة الشرف ، جامعة نزوى ، سلطنة عمان.
  - دبلوم عالي في التخطيط
- الخبرة:
- خبرة أكثر من ٢٨ سنة في الموارد البشرية والشؤون الادارية والمالية
  - إعداد الخطط الاستراتيجية والتشغيلية السنوية والخمسية ومتابعة تنفيذها
  - إعداد التقارير والدراسات الإدارية والمالية للأعمال المرتبطة
  - خبرة في أنظمة وإجراءات التوظيف وقوانين ولوائح التوظيف
  - إعداد الدراسات التخطيطية والمالية والإدارية والمشاريع و التحليل المالي
  - خبرة في إعداد دراسات الجدوى

**Nationality** - Omani  
**Directorship Status** - Independent

عُماني  
مستقل  
الجنسية  
صفة  
العضوية